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Verslag Raad van Bestuur 03/05/2021 

 

Aanwezig: Bart Danhieux, Tim Mogal, Marc Vander Mierde, Patrick Boes, Jan Stryckers, Erwin Dirkx, 

Giannoula Tsakitzidis, Tom Lovink, Raf Baudewijn, Kristof Briers, Peter Claes, Luc Tack 

Afwezig:  

Ambtshalve: Dries Boulet 

Verontschuldigd: Philip Hendrix 

1. Opening door de voorzitter 

Bart opent de vergadering en verwelkomt de leden. Bart stelt voor dat, indien mogelijk de 

vergadering in juni doorgaat in Elewijtcenter.  

 

2. Goedkeuring verslag vorige vergadering  

Na enkele kleine correcties wordt het verslag goedgekeurd voor publicatie. 

 

3. Beheer SG – Beleidsplan - jaaractieplan 

Dries geeft een toelichting rond het opvolgen van het Jaaractieplan verbonden aan het 

beleidsplan 21-24. De voorbije weken is door het personeel van de VHV een STAVAZA opgemaakt 

van de diverse actiepunten. Het jaaractieplan wordt opgevolgd in een format zoals gevraagd 

door Sport Vlaanderen. Dries bekijkt om de opvolging op een eenvoudigere manier voor te stellen 

aan de RVB. 

 

Beheer SG - Nieuwe Layout documenten 

Naar aanleiding van de verhuis stelt Dries een aangepaste layout voor van de officiële 

documenten van de VHV. Op basis van het nieuwe Wetboek van Vennootschappen en 

Verenigingen (WVV) zullen er nog een aantal correcties gebeuren. 

Om te zorgen dat alle communicatie in de toekomst verloopt binnen het kader van deze nieuwe 

wetgeving zal Dries in overleg met Erwin zorgen voor een duidelijke procedure mbt de 

formaliteiten voor externe communicaties van de VHV. Eens afgewerkt wordt deze verspreid 

onder het personeel en de diverse Cellen en Commissies. 

 

Beheer SG – Handbal Symposium 

De RVB staat achter het idee om de promotiebijscholing aan het einde van het seizoen uit te 

breiden tot een VHV Handbal Symposium. Het Symposium moet een platform zijn om meer items 

aan bod te laten komen die vanuit het werkveld worden aangebracht. Het kan bvb. ook een 

mogelijkheid zijn voor LO thesis-studenten om hun bevindingen aan te brengen. 

Op korte termijn zal er vanuit het secretariaat gecommuniceerd worden naar de clubs. 

 

Beheer SG – KBHB 

Op het vorige PUC heeft Patrick Boes te kennen gegeven dat hij zich zal terugtrekken als 

Secretaris-Generaal van de KBHB. In overleg zal Dries deze taak op zich nemen.  

 

4. Beheer RVB – kandidaten RVB 

Luc Tack heeft bevestigd dat hij opnieuw kandidaat is als lid van de RVB. Op de volgende RVB in 

juni worden dan verkiezingen gehouden voor alle functies die vrijkomen. Het betreft het 

voorzitterschap van Bart, het onder voorzitterschap van Tim en Marc, evenals de 

vertegenwoordiging van Bart en Tim in het PUC. 
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De leden van de RVB moeten zich na de SAV kandidaat stellen voor deze functies. 

 

5. Financiën opvolging budget 2021 

Na de vorige RVB is het Dagelijks Bestuur samengekomen om zich over de problematiek te buigen 

van de meerjarenbegroting. Tijdens de maand mei komt het Dagelijks Bestuur opnieuw samen 

om de knoop door te hakken omtrent een aantal maatregelen. Een belangrijke vraag die op tafel 

ligt, is hoe de werking van het secretariaat in de toekomst er zal uitzien. Aan de hand van 

gesprekken met de medewerkers is gekeken naar de mogelijkheden om in de toekomst taken 

anders te verdelen. Hoewel veranderlijk, is het in dat geval belangrijk om te weten wat de 

workload is van de diverse medewerkers mbt diverse taken. De gevoerde gesprekken maken 

alvast onderdeel uit van deze oefening. 

 

Financiën – Communicatie afrekening seizoen 2020-2021 

Zoals besproken op de vorige RVB zal de communicatie gevoerd worden naar de clubs en naar de 

Regio’s mbt de afrekening van het seizoen 2020-2021. 

 

Financiën – Goedkeuringsflow 

Dries stelt een aangepaste financiële goedkeuringsflow voor. Dit maakt het transparanter voor 

betrokkenen om te weten op welke manier beslissingen worden genomen. Voor deze 

goedkeuringsflow wordt een aanpassing voorzien aan de statuten en aanvullend worden de VHV-

reglementen mbt Artikel 1.3.4 gewijzigd. 

 

Samen met SBB (boekhouding) wordt nu gekeken om deze goedkeuringsflow ook vast te leggen 

in het boekhoudprogramma zodat dit automatisch wordt toegepast. 

 

6. Cellen en Commissies  

Alle cellen en commissies worden geagendeerd. De voorzitter geeft aan of er mededelingen zijn. 

Om de werking van de RVB te bevorderen worden belangrijke zaken en voorstellen op voorhand 

doorgestuurd naar de leden van de RVB. 

 

- Regiocomités 

Op 13/04/2021 hebben de voorzitters van de 3 regio’s en de voorzitter en secretaris-

generaal van de VHV samengezeten om de werking van de Regio’s te bespreken. De 

kruitlijnen voor een toekomstige werking zijn uitgezet en worden besproken binnen de 

diverse regio’s. De meetings met alle regiobestuurders samen, zoals de voorbije 

maanden georganiseerd, gaan niet meer door. Deze worden vervangen door kleine 

werkgroepen opgericht om zoveel mogelijk aspecten van de werking van de regio’s op 

elkaar af te stemmen. Als er consensus is, wordt er gekeken op welke manier dit kan 

worden verankerd binnen de werking van de VHV. Daarnaast zullen de voorzitters en de 

SG zoals op 13/04 regelmatig samen komen om de ontwikkeling op te volgen. 

 

- Regiocomités – voorstel werkgroep leveringsplicht 

Er is een eerste werkgroep samengekomen om een voorstel te formuleren waarbij de 

leveringsplicht wordt gelijk getrokken in de 3 regio’s. 

 

- Cel IT 

Er lopen momenteel 3 grote projecten. Naast het platform is er opnieuw werk gemaakt 

van het invoeren van een digitaal wedstrijdblad en is de volgende stap gezet om Ref 

Assist in te voeren voor de aanduidingen van de scheidsrechters. 

Voor het wedstrijdblad wordt momenteel de piste onderzocht van nuScore. Er is een list 

of demands bezorgd aan de ontwikkelaars. Het is belangrijk om op korte termijn uit te 

klaren met de LFH hoe de koppeling tussen de diverse systemen tot stand wordt 

gebracht. 
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Wat betreft Ref Assist is er in mei overleg met de Scheidsrechterscommissie om de 

invoering te bespreken. 

 

- Cel Competitie – Competitierooster 2021-2022 

Er wordt een toelichting gegeven rond de competitierooster KBHB en VHV.  

Op KBHB niveau is er werk gemaakt van een normaal scenario en een Corona scenario. 

Op 1 juli wordt beslist op basis van de gekende Corona-maatregelen of het haalbaar is 

om normaal op te starten. 

De RVB vraagt om nog een aantal aanpassingen te voorzien op KBHB-niveau: 

• De play offs van de BNL eindigen zeer laat. Kan de 1ste Finalewedstrijd ook 

gespeeld worden op Hemelvaartsdag 26/05? Dan kan de Belle een week vroeger 

gespeeld worden. 

• De Jeugdfinales KBHB zijn zeer laat gepland (4/5 juni). Dit is echter alleen nodig 

bij het scenario Corona. Kunnen onder normale omstandigheden de KBHB-finales 

vervroegd worden naar het weekend van 21/22 mei? In dat geval kunnen ook de 

VHV/LFH finales vroeger worden gespeeld op 14/15 mei. 

• De RVB wenst ook dat er wordt nagedacht over een WCS waarbij de competitie 

opnieuw zou stilgelegd worden. Opnieuw een blanco seizoen moet vermeden 

worden.  

Daarnaast vraagt de RVB dat de KBHB aan de beheerders van de Beneleague voorstelt om 

de competitie 2021-2022 aan te vatten met de ‘Belgische matchen’. Enerzijds geeft dat 

meer mogelijkheden om publiek terug op te bouwen met enkele derby’s, maar anderzijds 

zijn er zo minder risico’s met beperkingen mbt internationale matchen. 

Met betrekking tot de competitierooster VHV wenst de RVB dat er, zoals op KBHB-niveau, 

een Plan A en een Plan B komt. Daarbij moet de competitie in normale omstandigheden 

starten medio september en enkel wanneer de omstandigheden een normale opstart niet 

toelaten, wordt overgeschakeld op Plan B. Deze beslissing kan eveneens genomen 

worden op 1 juli, na beslissing van de KBHB. 

Dit voorstel van de VHV kan pas goedgekeurd worden als de KBHB akkoord is. Deze hangt 

namelijk ook af van de timing van de Jeugdfinales. 

 

- Cel Competitie – Uitstellen voorstel tot aanpassing jeugdreglement J12 

Op de RVB van 3 mei 2021 wordt beslist om de afbouw van de veldbezetting 6+1 naar 

5+1 niet toe te passen voor het seizoen 2021-2022. Dit biedt de mogelijkheid om alles 

op een grondige manier te analyseren. Mits positief advies zal de afbouw van 6+1 naar 

5+1 dan ten vroegste in seizoen 2022-2023 kunnen plaatsvinden. 

 

- Juridische Cel 

De juridische Cel zal nog begin mei samenkomen om te zorgen dat de Statuutwijzigingen 

en Reglementswijzigingen klaar zijn om goed te keuren op respectievelijk de AV en de 

volgende RVB. 

 

- Cel Topsport 

De Cel Topsport is bijeen gekomen. Na de zomer wordt er weer gestart met 

selectiewerking. 

 

7. Varia 

 

- KRISTOF 
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Momenteel maken de clubs in de Beneleague kosten voor de livestreams. Dit zorgt voor 

een enorme promotie en betere uitstraling van de sport. Kan de federatie, in de eerste 

plaats de KBHB, niet tussenkomen in deze kosten? 

 

- PATRICK 

RCL heeft nieuwe bestuurders verkozen. Patrick is zelf de nieuwe voorzitter en vervult 

eveneens de rol van Penningmeester. Daarnaast is Ivan Vaesen aangeduid als secretaris. 

Marc Vander Mierde is competitieverantwoordelijke. 

 

- TOM 

Kan de VHV geen manier vinden om ook een handballer op het programma te krijgen van 

de Containercup? 

 

Ondertekening documenten: 
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